



شركة الحديثة لصناعة الأدوية البيطرية و المبيدات الزراعية

The Modern Company for Veterinary Medicines & Agricultural Pesticides Industries

NEW

Pharmaceutical

MOVEPRIM 480



Cow



Camel



Goat



Lamb



Horse



Poultry

Synergistic Antibiotics Against Respiratory, Digestive and Urinary Tract Infections

INDICATIONS:

A broad-spectrum and antibacterial treatment of negative and gram-positive bacteria.

-For the treatment of Colibacillosis (*Escherichia coli*).

-For the treatment of bird typhoid, gastroenteritis and white diarrhea (*Salmonella Gallinarum/pullorum*, *Salmonella* in the tumor). Baratifoid infection (*Salmonella*

Enteritidis, *Salmonella Typhimurium*).

-For the treatment of synovitis, Foot rest infections.

-For the treatment of navel infections (staphylococcus), bird cholera (*Pasteurella maltosida*) in poultry.

To treat respiratory infections.

-characterized by the result of rapid treatment and the disappearance of symptoms of the disease and decline Death rates. Fast absorption and safe use.

DOSAGE AND ADMINISTRATION:

Poultry: 1-2 ml per 5 liters of drinking water for 5 days.

Calves and Lambs: 1 ml per 15 kg of live body weight per day orally for 5 days.

COMPOSITION:

Each 1ml contains:

Trimethoprim 80 mg

Sulphadiazine Sodium 400 mg

WITHDRAWAL PERIOD:

Poultry: 3 days.

Calves and Lambs: 8 days.

Eggs: Not to be used in laying birds.



1000 ml - 100 ml



(below 30°C)



شركة الحديثة لصناعة الأدوية البيطرية و المبيدات الزراعية

The Modern Company for Veterinary Medicines & Agricultural Pesticides Industries

جديد

موفي بريم ٤٨٠



Cow



Camel

>



Goat



Lamb

>



Horse



Poultry

Pharmaceutical

مضادات بكتيرية متعاضدة ضد إصابات الجهاز التنفسي والهضمي والبولي

الخواص العلاجية والإستطبابات:

علاج واسع الطيف وقاتل للبكتيريا السالبة والموجبة الصبغة غرام للعلاج من الكولي باسيلوزيس (إشرشيا كولاي).

لعلاج تيفويد الطيور وامراض المعدة والامعاء والاسهال الابيض (سالمونيل جالينيرم. سالمونيل باللورم). عدوى البار اتيفويد سالمونيل انتر بتديس، سالمونيل تيفيمبيوروم) لعلاج التهابات الغشاء الزلالي التهابات راحة القدم.

لعلاج التهابات السرة (المكورات السبحية)، كوليرا الطيور (باستيريلا مالتوسيدا) في الدواجن.

لعلاج اصابات الجهاز التنفسي.

- يمتاز بنتيجة المعالجة السريعة و زوال اعراض المرض وانخفاض نسب التفوق.

سريع الامتصاص و آمن للإستعمال.

الجرعات وطريقة الاستعمال :

الدواجن: ١-٢ مل لكل ٥ لتر من ماء الشرب لمدة ٥ أيام.

العجول والحمالان ١ مل لكل ١٥ كغم من وزن الجسم الحي يوميا عن طريق الفم لمدة ٥ أيام.

التركيبية :

كل ١ مل يحتوي على:
تراي ميثو بريم ٨٠ ملغم
سلفاديازين صوديوم ٤٠٠ ملغم

فترة السحب :

الدواجن : ٣ أيام
العجول والحمالان : ٨ أيام.
البويض لا يستخدم في الطيور البياضة.



١٠٠٠ مل - ١٠٠ مل



(أقل من ٣٠ درجة مئوية)